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 На початку року, долучився до презентації 

нової книги Романа Любарського - поета, 
прозаїка та журналіста. 

До збірки Романа Рафаїловича, з гарною та 

незвичною назвою «Terra Alba Foliata» ввійшли 
різноманітні вибрані твори автора, в які він 

вкладає душу й серце. «Terra Alba Foliata» - це 

алхімічний термін, який означає процес 

очищення від чорноти – нечистої матерії і 
нечистої духу.  

 

 
 

 

 

20 січня, провели перший в поточному році 
особистий прийом громадян в офісі 

Кіровоградської обласної організації "Слуга 

Народу". 
Поспілкувалися і обговорили напрямки роботи 

з керівником партії в Кіровоградській області – 

Михайлом Бєжаном, спланували з помічниками 
депутатську роботу, плани й перспективи на 

2023-й рік та вже працюємо над їх втіленням. 

 

 
 

 

 
 

 

21 січня у Долинській ТГ відбувся 12-й 
відкритий турнір з панкратіону та грепплінгу на 

підтримку ЗСУ.  

Понад 200 спортсменів з Кіровоградської та 

Дніпропетровської областей взяли участь у 
благодійних змаганнях. Всі переможці та 

призери були нагороджені грамотами, цінними 

подарунками та нагородами від меценатів та 
обласної федерації панкратіону України. 

 

 

 
23 січня, відвідав відкриття фотовиставки 

"Залізне ТрО" у волонтерському просторі 

Krop:hub Кропивницький. 
Автор фото – кропивничанин, стрілець 121-ої 

бригади ТРО з позивним «Фотограф», Юрій 

Чорнолуцький. Фотографії, представлені на 
виставці, були зроблені ним на бойових позиціях 

в Луганській області біля міста Сєвєродонецьк. 

Під час заходу, я мав нагоду придбати світлину 

під назвою «Світанок на бойовому чергуванні» і 
передав її в "Кроп:hub", зібрані кошти з якої 

передадуть на потребу військовим ЗСУ.  

 
 

https://www.facebook.com/krophub/?__cft__%5b0%5d=AZX0NbRdk53ff-YneXL49BSS2cBSLIY65iybvU1Yn9vwI7sPCxU9FEcmzym_M35irAzJt8FcaXIteFTUro_dfisvh4JWrleBDdCkY1iXvHasLKdIOvV9dlU_7zdeq8KD7Epp4qKoNkoOgYjH4N0htJotXCAmSa6b7YjeFTyIabRNIh6U5GqZP5KPPUTI-fqr0f0&__tn__=kK-R


 

1 лютого, долучився до видання книги надзвичайно 

талановитої людини - Сергія Полуляха - «Партчорт».  

Окрім письменництва, Сергій постійно допомагає ЗСУ, 

своїми руками та власними силами робить для наших 

захисників буржуйки. Хочеться, щоб про такі 

добросердечні таланти Кіровоградщини знало якомога 

більше людей.  

Постійно підтримую талант та справу Сергія, щоб 

вийшла в світ ще одна книжка автора. Сприяємо розвитку 

мистецького фронту, талановитих людей та місцевих 

письменників разом! 

 

 
 

 

 
 

 

7 лютого, взяв участь в черговому засіданні постійної 

комісії Кропивницької міської ради з питань 
архітектурної діяльності, містобудування та 

капітального будівництва. 

Разом з колегами розглянули  проєкт рішення про 
внесення змін до Програми капітального будівництва, 

реконструкції та капітального ремонту об’єктів 

комунального господарства і соціально-культурного 

призначення міста Кропивницького на 2022-2024 
роки, а саме фінансування капітальних ремонтів 

медичних та освітніх закладів. 

 
 

8 лютого, провели продуктивне одинадцяте засідання 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради, на якому 
прийняли ряд важливих рішень. 

Зокрема, рішення про безоплатну передачу до 

комунальної власності громади двох захисних споруд 

цивільної оборони. 
 

 

 
 

 

 



 

 

20 лютого, вшаували  пам'ять Героїв Небесної Сотні, 

тих, хто ціною власного життя захищали ідеали 

демократії, відстоювали права та свободу людини, 

європейське майбутнє України. 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

23 лютого, взяв участь в урочистому прийомі з нагоди 

завершення місії Генерального консула Республіки 

Вірменія в Одесі Геворга Петросяна. 
У Вірменському культурному центрі ім. Л.Х. 

Калустьяна були присутні дипломатичні та громадські 

діячі, представники місцевої влади,  
 

 

 
 

 

 

 
 

25 лютого, в залі ФСТ «Динамо» проходив Кубок 

Кіровоградської області з панкратіону, присвячений 
пам’яті загиблих Героїв у війні за незалежність 

України.  

Більше ста учасників різних вікових категорій з 

Кропивницького, смт. Олександрівки та м. 
Долинська змагалися за головні медалі турніру, 

демонструючи свою витримку та здібності.  

 
 

 

 
Наприкінці лютого, долучився до заходу щодо 

актуалізації національно-патріотичного виховання в 

області. Учасники наради акцентували увагу на 

інструментах імплементації Закону України «Про 
основні засади державної політики у сфері 

утвердження української національної та 

громадянської ідентичності» в області, стану справ 
з напрямком на місцях, в закладах освіти, 

профорієнтаційної роботи серед молоді, 

проблемними питаннями та шляхами їх вирішення. 
  



 

4 березня відвідав День відкритих дверей у 

Донецькому державному університеті 

внутрішніх справ. 
 

 

 

 

 

6 березня, долучився до обласного форуму руху 

«Зе!Жінки» Кіровоградщини, під головуванням 

обласної лідерки руху Анни Зарічної. 

Під час форуму учасницями були обговорені 

майбутні проєкти та ініціативи, які спрямовані 

на розвиток жіночого лідерства та зміцнення 

ролі жінок у суспільстві. Були відзначені 

найактивніші представниці руху за минулий рік, 

а також проведена панельна дискусія на тему  

 

 

 
7 березня, за ініціативи та підтримки обласної 

лідерки руху «Зе!Жінки» Кіровоградщини Анни 

Зарічної ми вітали чарівних співробітниць ГУ 

ДСНС України в Кіровоградській області з 
прийдешнім Міжнародним днем боротьби за 

права жінок. 

 
 

 

 

 
 

 

16 березня взяв участь у Дні депутата, який 
було присвячено питанню безбар’єрності.  

Під час заходу разом з колегами розмовляли про 

необхідність розробки правил та стандартів 
безбар’єрності, посилення контролю та 

відповідальності за їх дотриманням, 

покращення обізнаності осіб з принципами 

безбар’єрності. 
 

 

 
 

 

 

 
 



 

28 березня відвідав V ювілейні Кропивницькі 
читання в театрі імені Кропивницького. 

Цього разу для читання й обговорення була 

обрана потужна соціальна драма Марка Лукича 
Кропивницького «Дві сім'ї», яка висвітлює 

життя двох сімей з різних соціальних верств у 

одному будинку.  

 
 

 

 
 

 

 

У квітні, був нагороджений грамотою від 

начальника Кіровоградського гарнізону 

полковника Романа Юзвенка за вагомий 

особистий внесок у військово- патріотичне 

виховання молоді, активну громадську 

діяльність, плідну співпрацю та підтримку 

Збройних Сил України. 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 



 

1 квітня, в смт. Олександрівка відвідав відкриті 
змаганні з жиму штанги лежачи, жиму штанги 

стоячи на біцепс та армреслінгу.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

20 квітня, вже традиційно долучився до Великоднього 

Благодійного Аукціону. 

Цього року виручені кошти з аукціону команда Музею 

Мистецтв збирала на допомогу для гематологічного відділення 

дитячої обласної лікарні. 

Завдяки таким благодійним ініціативам, діти можуть 

отримувати необхідну медичну допомогу та підтримку у 

нелегкі моменти.  

 

 

 

 

 

 

24 квітня біля пам'ятного знаку Хачкар 

відбулася мирна демонстрація та покладання 
квітів, присвячені 108-й річниці геноциду 

вірмен у 1915 році за часів Османської 

імперії. 

 

 

 

 

 

 

 



28 квітня, разом з колегами відвідав форум 

депутатів місцевих рад, що проходив у 

Кропивницькому в приміщенні регіональної 

торгівельно-промислової палати.  

Під час форуму підіймалися питання 

можливості реалізації інвестиційних проєктів 

та потенціал Кропивниччини, фасилітацію у 

командах та продуктивність, а також 

особливості комунікації з ветеранами та 

людьми, які зазнали гострої психологічної 

травми внаслідок воєнних дій.  

 

1 травня, до мене завітала людина, яка 

активно допомагає та багато робить для 

болгарської діаспори Кіровоградщини, 

голова ГО «Об'єднання болгар «Нашите 

хора» Сергій Осадчий.  

Під час нашої зустрічі ми спланували 

майбутні спільні заходи, обговорили нагальні 

питання, що турбують людей, зокрема членів 

національних меншин Кіровоградської 

області. Крім того, я отримав від пана Сергія 

в подарунок книжку, яку неодмінно 

прочитаю.  

 
 

1 травня, взяв участь в черговому засіданні 

постійної комісії Кропивницької міської ради 
з питань архітектурної діяльності, 

містобудування та капітального будівництва. 

На засіданні комісії розглядалися різні 

питання, зокрема про розгляд електронної 
петиції щодо заборони діяльності упц мп на 

території області та міста Кропивницького.  

 

 

 

 

5 травня взяв участь у дванадцятому 

засіданні дев’ятої сесії Кропивницької 

міської ради восьмого скликання. Загалом 

розглянули 107 питань порядку денного. 

 

 

 
 

 

 



15 травня, був присутній на підписанні 

Меморандуму про партнерство у межах 

локалізації у Кіровоградській області резолюції 

Ради Безпеки ООН 1325 "Жінки, мир, безпека" та 

Національного плану дій з її виконання. 

 

 

 

 

 

1 червня, у Міжнародний день захисту дітей –

традиційно підтримав благодійний фонд 

«Щаслива дитина – квітуча Україна», який 

працює над розвитком талантів дітлахів та надає 

їм можливість реалізувати свої мрії, зокрема в 

сфері дитячого мистецтва. 

 

 
 

 

 
 

 

2 червня в смт. Олександрівка Кропивницького 
району відбулося урочисте відкриття 

новоствореного спортивного клубу "Black Raven" 

(«Чорний ворон» у перекладі). 

Це знаменна подія для нашої громади, оскільки 
тепер юні мешканці Олександрівки матимуть 

можливість відвідувати заняття з панкратіону та 

греплінгу.  
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 



 

Під час урочистого відкриття нового спортивного клубу 
"Black Raven" в смт. Олександрівка, отримав подяку від 

голови фундації «Чорний ворон» Анатолія Войного. 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

20 червня,  Високопреосвященний архієпископ Марк 

Кропивницький і Голованівський нагородив мене 

медаллю від Митрополита Київського і всієї України за 

жертовність і любов до України. 

 

 

 

 

 

20 червня,  активно працюємо на перемогу та 

підтримуємо Збройні сили України!  

Наші захисники та захисниці відважно боронять Україну, 

докладаючи зусиль, щоб наближати нашу державу до 

перемоги щодня та кожну хвилину.  

Пам'ятаємо, що завдяки їхній відвазі ми можемо 

зустрічати кожен ранок і мати можливість жити та 

працювати! 

 

 

 

 

 

 



11 липня, мав за честь бути причетним до 

відкриття освітньо-розважального 

безпекового табору "Літо. Друзі. Бібліотека" 

в Кіровоградській обласній бібліотеці для 

юнацтва ім. Є. Маланюка. 

Для дітей віком 9-13 років підготували 

різноманітні розважальні активності, 

майстер-класи, щоденні нові тематичні 

пізнавальні програми та незабутні враження.  

 

 

17 липня, взяв участь у черговому засіданні 

постійної комісії з питань архітектурної 

діяльності, містобудування та капітального 

будівництва Кропивницької міської ради. 

Разом з колегами розглянули проєкти 

сесійних рішень: про надання дозволу на 

розроблення детального плану 

індустріального парку “Радій”, про 

затвердження внесення змін до Генерального 

плану та Плану зонування території міста в 

межах вулиць Михайлівської та Миколи 

Смоленчука. 

 

21 липня, відвідав Культурно-мистецький 

захід "Медичний фронт: доброта, сміливість, 

надія..." до Дня медичного працівника. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1 серпня, взяв участь у форумі «Виклики 21 

століття. Проблеми біженців» у м. Єреван, 

Вірменія, організованим соціально-

благодійною громадською організацією 

«УКРАЇНСЬКИЙ ФОРУМ». 

Дана громадська організація здійснює значну 

діяльність для українських переселенців, які 

нині знаходяться в Вірменії. Вже більше року 

успішно діє їх шелтер і штаб допомоги 

українцям, що забезпечує комплексну 

підтримку: від прийому та видачі 

гуманітарної допомоги до інформаційної 

підтримки, допомоги з медичним 

обслуговуванням, документами та іншими 

необхідними послугами.  

 

12 серпня рамках проєкту "Цивільний 

захист", інструктори Alpha Self Defence 

провели чотири семінари з тактичної 

підготовки. Захід організовано за підтримки 

Міністерства молоді та спорту України та 

Всеукраїнського молодіжного центру, під час 

якого інструктори надавали безкоштовне 

навчання з тактичної підготовки і медицини, 

мінно-саперних справ та CQB (ближнього 

бою) як для цивільних, так і для 

військовослужбовців.  

 

 

 

 

26 вересня, взяв участь в черговому засіданні 

постійної комісії Кропивницької міської ради 

з питань архітектурної діяльності, 

містобудування та капітального будівництва. 

Під час засідання разом з колегами 
розглянули ряд проєктів сесійних рішень, 

серед яких про перейменування вулиць та 

провулків, реорганізації виконавчих органів 
та внесення змін до структури і загальної 

чисельності виконавчих органів 

Кропивницької міської ради, про зняття з 

контролю окремих рішень Кропивницької 
міської ради восьмого скликання та про 

внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096 «Про 

затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів 
комунального господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького на 2022-

2024 роки» (зі змінами). 

 



5 жовтня в галереї «Єлисаветград» 

відбулася презентація фотоальбому 
"Місто, яке пам'ятаємо», над створенням 

якого працювали власник галереї Микола 

Цуканов спільно з краєзнавцем і 
колекціонером Юрієм Тютюшкіним. 

Фотоальбом містить понад 300 світлин, на 

яких зображений обласний центр у 50-70-

ті роки ХХ століття. Для мене велика 
честь бути меценатом випуску цього 

альбому. 

 
 

 

 

21 жовтня, за моєї ініціативи, у 
кропивницькому ліцеї «Лідер» для 

депутатів, директорів шкіл та викладачів 

відбулась презентація обладнання для 
STEAM-освіти. Презентували обладнання 

для цікавого та доступного викладання 

предметів фізики, хімії та математики, а 
також для кабінетів «Захист України» і 

«Клас безпеки». 

Хочеться, щоб наші діти вивчали складні, 

але як ми сьогодні бачили, не менш цікаві 
точні науки, щоб освітній процес був 

сучасним, доступним і зрозумілим. І наші 

діти сьогодні мають легко адаптуватися до 
новітніх технологій і тенденцій. На 

презентації були представлені моделі зброї, 

вибухівки, наочні приклади, що звичайні 
предмети можуть бути небезпечними - 

замінованими. Обладнання, яке допоможе 

викладачеві пояснити, а дітям усвідомити 

пожежну та мінну безпеки та навчитись 
надавати першу медичну допомогу. 

 

 
 

 

 3 листопада,  за моєї ініціативи, відбулася 

дискусія у форматі круглого столу "Вода та 

відходи Кіровоградщини". Проблема якості 

питної води зараз дуже гостро стоїть в 

Україні. За даними ВООЗ, більшість хвороб 

людини виникає саме від споживання 

неякісної води.  До обговорення долучилися 

спеціалісти Департаменту екології та 

природних ресурсів Кіровоградської ОВА, 

Державної екологічної інспекції 

Придніпровського округу (Дніпропетровська та Кіровоградська області), Головного управління 

Держпродспоживслужби в Кіровоградській області, голова Громадської ради при Кіровоградській 

ОВА, а також громадські активісти від ГО «Молодіжна ліга Кіровоградщини», ГО «ЕКО+», 

громадського активу 102 мікрорайону. 



 Основним здобутком нашої зустрічі разом з присутніми представниками державних установ, бачу 

визначення шляхів систематизації та упорядкування рідких побутових відходів в місті 

Кропивницькому, чим ми зможемо реалізувати позитивний досвід інших регіонів і показати 

позитивний приклад для всієї області. 

  8 листопада, був присітнім на  

очікуваному всіма підприємцями 

форумі «Креативність та інновації в 

бізнесі».  

На сьогодні підтримка розвитку 

підприємництва є одним із двох 

найважливіших пріоритетів, адже  

забезпечення Збройних Сил України і 

підтримка бізнесу - це основа для нашої 

Перемоги.  

 

13 листопада виступив спонсоом та 

організатором проведення турніру з 

панкратіону під егідою «Федерації 

панкратіону України». 

 

 

 

 

 

 

30 листопада разом із колегами з 

Федерації панкратіону 

Кіровоградщини, ми нагородили 

вихованця СК "Легіон" Мілана 

Ніколенка, який виборов «срібло» на 

Чемпіонаті світу зі змішаних 

єдиноборств ММА у Тирані (Албанія), 

вагова категорія 70,3 кг. 

 

 

 

 

  

30 ноябрь в 15:39  ·  

У Кропивницькому відкриють Резиденцію Святого Миколая 

https://www.facebook.com/pankrationua?__cft__%5b0%5d=AZWKuc220_IEPFcDW7rXAOOn42x45Iac3aQF61KA2XJzYL5Evtc4KfmUair8dDn0Av5N0QOik_OqOVnsxOeN05m5wxfPJ-tNwb5dBMG-4U6wpOlU0dlD6BEwI6Hzr0MdflpyleEYgpPPoUCbTsIQ8--NwKkw97UX3qoUfAvD3256G8iioyzvkmqoprLWoyUCuTA&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/pankrationua?__cft__%5b0%5d=AZWKuc220_IEPFcDW7rXAOOn42x45Iac3aQF61KA2XJzYL5Evtc4KfmUair8dDn0Av5N0QOik_OqOVnsxOeN05m5wxfPJ-tNwb5dBMG-4U6wpOlU0dlD6BEwI6Hzr0MdflpyleEYgpPPoUCbTsIQ8--NwKkw97UX3qoUfAvD3256G8iioyzvkmqoprLWoyUCuTA&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/kropyvnytskyii/posts/pfbid0wWh9EmDiQoW6MBXF5CCXXb5akzmPgBUfqqArvpu46CPCPo5BFEZKogHJHAApuQuMl?__cft__%5b0%5d=AZXk65JIMzaeHslUArP57_4vwxjCDXbZg6NH58BfsZcswHupHFl8F1QETYH2BHA5yktA2bYvx1ZDLFMlFjiQC0AhxU_Z1ibbhd4SCaGifpGQ5EX8DPAzavboia9wctJnr1ERHE7NFyrZtB_UGzgzKHN37_u6zgrN7bw_cm4i8uT9I2EjDZUFTPIhSgXD0DxSRZ-dt6TPL-DqiDm1A87SeBQa&__tn__=%2CO%2CP-y-R


Виступив спонсором  відкриття резиденції 

святого Миколая на базі Реабілітаційного 

центру "НIPPOS", 6 грудня об 11:00 

відбудеться відкриття Резиденції Святого 

Миколая. 

 

 

 

 

 

1 грудня провели робочу зустріч та 

розпочали співпрацю з Дмитром 

Подопригорою – художником та 

дизайнером середовища (Творче об'єднання 

"Verneci") 

Об'єднуємо зусилля для надання 

пропозицій з вдосконалення архітектурного 

обличчя нашого міста. Обговорили 

концепції та ідеї, які не лише естетично 

прикрасять місто, але й стануть кроком до 

створення комфортного та 

функціонального середовища для його 

мешканців.  

 

5 грудня, з нагоди Міжнародного дня 

волонтера разом з колегами, ми завітали до 
волонтерського центру «Разом ми Сила», 

щоб привітати команду центру. 

Це люди з чуйними та великими серцями, 

які готові прийти на допомогу всім, хто 
цього потребує 24/7, не чекаючи подяк, 

нагород і визнання.  

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 



 

6 грудня приєднався до урочистостей, 
присвячених Дню Збройних сил України у 

Кропивницькому будівельному фаховому 

коледжі.  
З нагоди свята, навчальний заклад передав у 

подарунок нашим військовим окопні свічки, 

медичні засоби та килимки, виготовлені 

місцевими майстринями. Також під час заходу 
Високопреосвященний архієпископ Марк 

Кропивницький і Голованівський запросив всіх 

присутніх до спільної молитви за благословення 
України та випускників колежу, які віддали своє 

життя за свободу нашої країни. 

Завжди підтримую молодь, щоб вони мали 

можливість розвиватися та втілювати свої проекти 
та ініціативи. Спеціалісти коледжу стануть не 

лише висококваліфікованими фахівцями для 

відбудови нашої країни, але й справжніми 
лідерами, які визначатимуть напрямок розвитку 

нашої держави. Вони – наше мабутнє. 

 
 

 

11 грудня, плідно попрацювали на засіданні 

постійної депутатської комісії з питань 

архітектурної діяльності, містобудування та 

капітального будівництва.  На розгляд було 

винесено п’ять питань, що стосувалися проєктів 

рішень міської ради про бюджет Кропивницької 

міської територіальної громади на 2024 рік; про 

затвердження Порядку розроблення галузевих 

(комплексних) програм, моніторингу та звітності 

про їх виконання.  

 

 

16 грудня разом з Федерацією панкратіону 

України організував Різдвяний фестиваль та 

Відкритий кубок Кіровоградської області з 
панкратіону і грепплінгу, в якому взяли участь 

понад талановитих 300 наймолодших спортсменів. 

Впевнений, що патріотичне виховання 

розпочинається зі спорту, надаючи нам прекрасну 
можливість пишатися перемогами і досягненнями 

нашого молодого покоління спортсменів. Кожен їх 

крок на шляху до вдосконалення результатів та 
обрання здорового способу життя заслуговує 

щирих вітань і підтримки. 

Окрім змагань, наші молоді атлети отримали теплі 

вітання та солодкі подарунки на фоні святкової 
програми. У ці важкі часи для країни, наша 

спортивна команда хотіла хоч на якийсь час 

підняти дух і настрій дітей, їх батьків, тренерів та 
всіх гостей заходу. Дякуємо спортивним клубам, 



які завітали до нас з інших міст України. Спільно ми створили незабутній спортивний захід, який 

підкреслив важливість єдності в умовах викликів та перемог. Бажаю всім натхнення та енергії для 
майбутніх спортивних вершин! 

 

 

Протягом січня – грудня  2023 року до мене як до депутата міської ради надійшло: 

- 50 щодо надання грошової допомоги на лікування; 

-  2 звернення від мешканців житлового будинку по вул. Чорновола з приводу приведення до 

ладу під’їзної частини до будинку; 
- Звернення, щодо обстеження аварійного дерева біля будинку та по можливості його 

вирубки; 

- Звернення, щодо обстеження та закриття аварійної діри в дворі; 
- Звернення від мешканців житлового будинку, щодо каналізації та зламаного кранц для 

перекриття води в підвалі; 

- Звернення від мешканців смт. Олександрівка, щодо нахилених стовпів на кільці при в'їзді в 

селище на трасі загальнодержавного значення; 
- Звернення від ДНЗ «Гномік», щодо опорядкування паркування транспорту біля закладу- 

- Звернення від мешканців будинку №75 по вул. Полтавська з проханням організувати аудит 

електричного обладнання в будинку з метою проведення профілактичних робіт; 
- Звернення від мешканців будинку№5-А по вул. Покровська з проханням усунути проблему 

щодо забиття домової каналізації та зламаного крану для перекриття води в підвалі; 

- Звернення щодо, аварійної будівля біля поліклініки МВС, вул. Героїв Рятувальників, 3 (7) ; 
- Звернення від мешканців будинків №39, 41, 43 по вул. Шульгиних з проханням сприяння, 

підтримки та координації дій для створення належних умов простору прибудинкових територій  

- Звернення від мешканців будинку 14 корп. 1 по вул. Пацаєва  з проханням підсипки вибоїн 

внутрішньодворової дороги біля будинку відфрезерованим асфальтом; 
- Звернення від Сьомкіна Ігор Вікторович про сприяння виїзду за кордон для участі в 

Чемпіонаті Європи з традиційного карате. 

- Звернення з проханням сприяти проведенню обстеження для визначення причини утворення 
калюжі на нещодавно відремонтованій ділянці дороги за адресою: вул. Полтавська, 69А. 

 

Найбільш приоритетним направленням моєї діяльності цього разу є допомога 
військовослужбовцям, регулярно допомагаю армії фінансово та матеріально. Відправляю всі 

необхідні нашим захисникам речі та медикаменти, з останніх: відправка у грудні чергової партії 

медикаментів для 22 підрозділу на Харківській напрямок. 

 
 

 

У всіх справах депутату допомагають його помічники:  

- Арутюнян Олена Сергіївна; 

- Бєлоглазова Анастасія Віталіївна; 

- Вузленко Олександр Петрович. 

 


